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BR.0002.5.2018          
 
 
      

P R O T O K Ó Ł  NR   XLII/18 
Z XLII SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 12 czerwca 2018 r. 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy  

Stare Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 16:00 
Zakończenie obrad: godz. 16:30 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji: 14 (nieobecny: M. Starnowski) 
  
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek     Wójt Gminy 
2. Marcin Zając     Zastępca Wójta 
3. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy 
4. Paweł Błażejewski   Kierownik Referatu Inwestycji 
5. Iwona Mika    Kierownik Referatu Wspólnej Obsługi Jednostek 
6. Radni, sołtysi    wg listy obecności   
 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady XLII sesji Rady Gminy Stare Babice, stwierdzając 
iż w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy może 
obradować i podejmować uchwały. Przywitał wszystkich zgromadzonych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz poinformował, że otrzymał w dniu 7 czerwca 
2018 r. wniosek Wójta Gminy Stare Babice o zwołanie sesji Rady Gminy w sprawie podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare Babice na 2018 rok 
następującej treści: 
„Działając na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2018 r. poz. 
994 z późn. zm.) zgłaszam wniosek o zwołanie sesji Rady Gminy w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare Babice na 2018 rok. 

W dniu 6 czerwca 2018 r. zostały otwarte oferty w postępowaniu na modernizację II piętra 
w Szkole Podstawowej w Starych Babicach. W uchwale budżetowej Gminy Stare Babie na rok 
2018 zarezerwowano na ten cel środki w wysokości 700 000zł.  

Przed otwarciem ofert poinformowano, że kwota jaką Gmina przeznacza na sfinansowanie 
zamówienia wynosi 650 000zł (pozostała kwota w wysokości 50 000zł przeznaczona została 
na wykonanie dokumentacji technicznej oraz wielobranżowy nadzór).    

W postępowaniu wpłynęły dwie oferty: 
1) oferta nr 1 na cenę brutto 974 660,97zł, 
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2) oferta nr 2 na cenę brutto 798 270 zł. 
W specyfikacji istotnych warunków zamówienia określony został termin wykonania 

przedmiotu zamówienia do dnia 24 sierpnia 2018 r.   
W związku z powyższym aby rozpocząć prace bezpośrednio po zakończeniu roku szkolnego 

i zakończyć je w terminie, jednocześnie przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego konieczne 
jest dokonanie zmian w budżecie gminy na 2018 r. poprzez zwiększenie o 150 000 zł środków 
na zadanie RI-250 „Modernizacja II piętra budynku Szkoły Podstawowej w Starych Babicach” 
w Dziale 801, rozdziale 80101, § 6050.  

Przyjęcie uchwały pozwoli na badanie najniższej złożonej oferty i w przypadku spełnienia 
wymogów postawionych w przetargu, rozstrzygnięcia przetargu i w konsekwencji podpisania 
umowy na wykonanie zadania i jego realizację.  

Ponadto konieczne jest dokonanie przesunięcia środków w wysokości 530 700 zł między 
rozdziałami związane z konserwacją instalacji elektrycznych, urządzeń wodnokanalizacyjnych 
i grzewczych, systemu wentylacji i klimatyzacji oraz konserwacji instalacji teletechnicznej.  

Zgodnie z Pana informacją kolejna sesja Rady Gminy planowana jest w dniu 27 czerwca 
2018 r. dlatego zasadne jest zwołanie sesji we wcześniejszym terminie.” 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kucewicz poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 3 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i Statutem Gminy Stare Babice 
zobowiązany jest zwołać sesje nie później niż w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku.  
Następnie poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1a i ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990r  
o samorządzie gminnym, rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną 
większością głosów, z tym że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy. Zapytał czy są 
wnioski o zmianę porządku obrad.  
 
Radni nie zgłosili wniosków.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare 

Babice na rok 2018.   
3. Zakończenie obrad. 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare 
Babice na rok 2018. 
 

Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę 
kwoty planowanych wydatków budżetu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Wójt Gminy K. Turek omówił zaistniałą sytuację – gdyby Gmina czekała z przesunięciem do 
sesji planowanej na koniec czerwca to byłoby duże prawdopodobieństwo, że wykonawca nie 
podjąłby się wykonania zadania, ponieważ prace można jedynie wykonywać w okresie 
wakacyjnym i mógłby się nie wyrobić. Możliwe, że trzeba by było czekać do następnych 
wakacji. Druga zmiana dotyczy przesunięcia środków między działami w związku z 
konserwacją instalacji elektrycznych, urządzeń wodnokanalizacyjnych i grzewczych, systemu 
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wentylacji i klimatyzacji oraz konserwacji instalacji teletechnicznej. Dodał, że instalacja w 
Szkole w Zielonkach – Parceli to zaawansowana technologia i wymaga specjalistycznej 
konserwacji, a najlepszym konserwatorem tego podmiotu będzie GPK Eko – Babice Sp. z o.o., 
ponieważ to ono budowało instalację, która warta jest kilkanaście milionów złotych i właściwa 
konserwacja jest pierwszoplanowa. 
 
Radna K. Bielińska wyraziła opinię, że popiera odnowienie II piętra Szkoły w Starych Babicach 
i zapytała dlaczego na ten cel przeznaczone są środki z budowy rowu Z11. 
 
Radna J. Szczepanik zapytała czy w związku ze zmianami dotyczącymi konserwacji nie ucierpią 
budżety szkół i czy są to wystarczające środki na cały rok.   
 
Radny R. Fijołek zapytał czy GPK Eko – Babice Sp. z o.o. to będzie ogłaszać przetargi na 
konserwację w Szkole w Zielonkach – Parceli oraz jaki był koszt utrzymania tych urządzeń w 
szkole w Borzęcinie Dużym.  
 
Radna L. Skrzeczkowska poprosiła o wyjaśnienie zmniejszenia o 380 700 zł w dziale 801 skoro 
wydatki bieżące zmniejszają się o 530 700 zł.  
 
Wiceprzewodniczący S. Sumka zapytał jaka była wcześniej kwota za dotychczasowe  
świadczone usługi w szkołach i w budynkach komunalnych oraz czy są to środki, które 
wystarczą na cały rok czy trzeba będzie jeszcze dokładać.  
 
Wójt Gminy K. Turek udzielił następujących odpowiedzi: 
- odnośnie rowu Z11 wyjaśnił, że przesunięcie jest z przyczyn proceduralnych związanych z 
pozwoleniem wodnoprawnym, ponieważ nie ma szansy rozpocząć prac w tym roku. Dodał, że 
jest to techniczne przesunięcie, a pozycja pozostaje w budżecie; 
- odnoście pytania radnej J. Szczepanik odpowiedział, że środków nie starczy  na cały rok, taka 
kwota była na paragrafie szkolnym, na pewno będą jeszcze przesunięcia w tym roku. Dodał, 
że nie ucierpią budżety szkolne, zmiana dotyczy budżetu szkolnego w Zielonkach – Parceli, 
ponieważ zmniejszane są środki w budżecie, ale odchodzi zadanie i dyrekcja szkoły nie będzie 
musiała martwić się o konserwację zaawansowanych urządzeń; 
- odnośnie kosztów w szkole w Borzęcinie Dużym powiedział, że przy najbliższej okazji np. na 
zebraniu sporządzi tabelkę pokazującą koszty w poszczególnych placówkach – koszty były 
zróżnicowane, nieadekwatne do wielkości kotłowni, które były zaniedbane, trzeba zadbać o 
racjonalność kwot i rzetelność wykonania prac. Dodał, że po kontroli wszędzie były braki w 
pracach konserwatorskich, najgorzej jest w szkole w Koczargach Starych. Po wstępnym 
rozpoznaniu możliwe koszty nie będą większe niż dotychczasowe za usługi dotyczące instalacji 
grzewczych, elektrycznych i wodnokanalizacyjnych – w szkole w Starych Babicach konieczna 
jest wymiana instalacji elektrycznej; 
- odnośnie konserwacji budynków komunalnych odpowiedział, że wykonanie konserwacji 
zlecane będzie różnym firmom, a GPK Eko – Babice Sp. z o.o. nie jest w stanie samodzielnie 
wykonać wszystkich konserwacji, tak jak w Zielonkach – Parceli nie będzie wykonywało prac 
tylko będzie musiało zlecać podwykonawcom. W budynkach komunalnych będzie kilku 
konserwatorów, prowadzone są rozmowy na konserwację wszystkich instalacji.  
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Skarbnik Gminy I. Sotomska  odpowiedziała, że w dziale 801 Oświata i wychowanie 
zmniejszenie o 530 700 zł na wydatki bieżące dotyczy środków zaplanowanych na konserwację 
instalacji w szkole w Zielonkach - Parceli i przesunięte będzie do działu 700 Referatu 
Gospodarki Komunalnej, który będzie nadzorował prace. Budżet się bilansuje, a przesunięcie 
jest między działami. 
 
Radny R. Fijołek zapytał czy to dyrektorzy szkół wszystkie remonty instalacji będą zgłaszali do 
GKP Eko – Babice Sp. z o.o.  
 
Wójt Gminy K. Turek odpowiedział, że w szkole w Zielonkach – Parceli dyrektor będzie zgłaszał 
taką potrzebę do GKP Eko – Babice Sp. z o.o. , w innych szkołach jeszcze nie wiadomo. Każda 
szkoła albo będzie miała swojego konserwatora albo konserwatorów będzie 2 lub 3. Dodał, że 
ta kwota przesunięcia  nie obejmuje konserwacji w innych szkołach. Konserwatorzy będą 
zgłaszać potrzebę remontu do Referatu Gospodarki Komunalnej i wtedy będzie trzeba 
planować środki w budżecie. Ponownie powiedział, że najpilniejsza jest konserwacja instalacji 
gazowej w szkole w Koczargach Starych.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji P. Błażejewski dodał, że jeżeli radni podejmując uchwałę 
podniosą kwotę na prace dotyczące modernizacji II piętra w szkole w Starych Babicach to 
pozwoli to na badanie ofert – czy najniższa oferta spełnia wymogi formalne i wtedy będzie 
dopiero podpisana umowa. Jeśli okaże się, że wykonawca nie spełnia wymogów specyfikacji, 
wtedy umowa nie będzie podpisana i trzeba będzie unieważnić postępowanie.  Podniesienie 
kwoty nie jest jednoznaczne z podpisaniem umowy z wykonawcą.  
 
Przewodniczący Rady Gminy działając zgodnie ze Statutem Gminy złożył wniosek  
o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 14 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XLII/449/18 - w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Stare Babice 

na rok 2018 
- podjęta została w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przy braku głosów „przeciw” i 2 
głosami „wstrzymującymi się”, przy obecności 14 radnych. 
 
3. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy H. Kuncewicz stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił 
zamknięcie XLII sesji Rady Gminy Stare Babice.  
 
 WICEORZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINYRADY GMINY 
 
                           (-) Leszek POBORCZYK (-) Henryk KUNCEWICZ  
      
Protokół sporządziła  
M. Meserszmit 


